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Brzesko, dnia 16.12.2024r. 

 

Rada Miejska w Brzesku 

Komisja Budżetu i Finansów, Komisja Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Brzesku, Komisja Oświaty, Kultury i Sportu, Komisja Porządku Publicznego i Rozwoju, 

Komisja Rewizyjna, Komisja Spraw Społecznych 

Protokół Nr 6/2024 

VI  - Wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Miejskiej w dniu 12 grudnia 2024 r. 

Miejsce posiedzenia: Sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Brzesku ul. Bartosza Głowackiego 

51.Obrady rozpoczęto 12 grudnia 2024 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:00  

tego samego dnia. 

Obecni: Komisja Budżetu i Finansów: 

1. Franciszek Brzyk 

2. Rafał Cichoński 

3. Seweryn Kozub 

4. Anna Lubowiecka 

5. Bogusław Sambor 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

 Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach  

 Skarbnik Celina Łanocha 

 Spółka Ecovidi P. Tomasz Lis  

 Architekt Małgorzata Przybysz – Ławnicka – udział online;  

Ad. 1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Komisji  Budżetu i Finansów Anna Lubowiecka otworzyła posiedzenie komisji, 

witając uczestników. Na podstawie listy obecności, sprawdziła obecność, a  następnie stwierdziła 

prawomocność obrad. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności (BiF) 

Wyniki głosowania 

OBECNY: 3, NIEOBECNY: 2 
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Wyniki imienne: 

OBECNY (3) 

Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka 

NIEOBECNY (2) 

Franciszek Brzyk, Bogusław Sambor – spóźnienie  

Ad.2. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji. 

Porządek obrad komisji zawarty jest w zaproszeniu, stanowi załącznik  do protokołu. 

Do porządku obrad  Zastępca Burmistrza zgłosił wniosek o  przesunięcie analizy 3 projektów 

uchwał  zawartych w punkcie w pkc.6 porządku posiedzenia, do  punktu 2, po przyjęciu porządku 

obrad komisji, z uwagi na obecność na komisji autorów tych projektów uchwał.  

Przewodnicząca komisji  Anna Lubowiecka zapytała komisję,  czy wyraża zgodę na przedmiotową 

zmianę? – pełna zgoda członków komisji. Następnie Pani Przewodnicząca komisji  stwierdziła, że 

porządek posiedzenia komisji został przyjęty, stanowi załącznik. 

Architekt Małgorzata Przybysz – Ławnicka – OBECNA ONLINE - Dokonała szczegółowego 
omówienia projektu uchwały w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Brzesko o nazwie ,,Brzesko - Pomianowski Stok „, omawiając jego treść, załączniki, uwagi 
zgłoszone do projektu planu przez Mieszkańców, cele oraz istotne kwestie związane z jego 
realizacją. Podkreśliła kluczowe aspekty i przedstawiła  wyjaśnienia do zaproponowanych zmian  
w projekcie  planu, nieuwzględnionych w planie. 
 
Członkowie komisji mieli możliwość zadawania pytań dotyczących przedstawionego projektu 

uchwały,  jego załączników. Pytania członków komisji – brak.  

Opinia komisji: 

 Głosowano w sprawie: 

Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Brzesko o nazwie ,,Brzesko - Pomianowski Stok „ BiF 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 
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Pan Tomasz Lis Spółka Ecovidi  - Dokonał szczegółowego omówienia projektu uchwały w sprawie  

przyjęcia ,,Aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło,  energię elektryczną i paliwa 

gazowe dla Gminy Brzesko na lata  2024-2027"., omawiając jego treść, załączniki, cele oraz istotne 

kwestie związane z jego realizacją. Podkreślił kluczowe aspekty założeń do planu. 

Członkowie komisji mieli możliwość zadawania pytań dotyczących przedstawionego projektu 

uchwały,  jego załączników. Pytania członków komisji – brak.  

 Głosowano w sprawie: 

Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie przyjęcia ,,Aktualizacji założeń do planu 

zaopatrzenia w ciepło,  energię elektryczną i paliwa gazowe dla Gminy Brzesko na lata  2024-

2027". 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

Pan Tomasz Lis Spółka Ecovidi  - Dokonał szczegółowego omówienia projektu uchwały w sprawie  

przyjęcia Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Brzesko do roku 2030, omawiając jego treść, 

załączniki, cele oraz istotne kwestie związane z jego realizacją. Podkreślił kluczowe aspekty 

założeń do Programu. 

Członkowie komisji mieli możliwość zadawania pytań dotyczących przedstawionych 
dokumentów, na które Pan Tomasz Lis odpowiedział szczegółowo. Pytania członków komisji dot. 
min. planów w zakresie budowy kanalizacji w Miejscowości Mokrzyska , Szczepanów, Bucze , gdzie 
potrzeby Mieszkańców w tym zakresie są bardzo ogromne, a koszty wywozu odpadów ze 
zbiorników bezodpływowych bardzo wysokie . Temat ten jest bardzo istotny i bardzo ważny  dla 
Mieszkańców tych rejonów  jak i dla Gminy. Pytania dot. również  wielkości przekroczeń  
w zakresie zanieczyszczenia powietrza, gdyż zauważalne jest na terenie miasta iż mieszkańcy 
czasami palą w piecach niedozwolonymi rzeczami, oraz jakie są przyczyny odstąpienia od 
strategicznej oceny.  Czy w tym zakresie planowane są kontrole?  W dyskusji głos zabierali Radni: 
Bogusław Sambor, Anna Lubowiecka, Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach, Rafał Cichoński , 
Franciszek Brzyk, Agnieszka Mastalska Sowa. 
Ponadto Radny Seweryn Kozub  odniósł się do  kwestii aplikowania i starania się  przez Gminę 
Brzesko o środki z Programu Fenix. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach wyjaśniał zagadnienia dotyczące min. planowanej budowy 
kanalizacji w Mokrzyskach oraz północnej części gminy. Omówił szczegóły inwestycji, w tym 
zakres robót oraz korzyści, jakie przyniesie mieszkańcom w zakresie poprawy jakości życia  
i ochrony środowiska oraz wskazała na wysokość kosztów jakie musieliby ponieść mieszkańcy by 
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się do kanalizacji podłączyć. Koszty te są w chwili obecnej bardzo wysokie, na pewno nie 
wszystkich byłoby stać na taka inwestycję, tak samo gmina sama nie wybuduje kanalizacji , musi 
mieć wsparcie zewnętrzne. Dodatkowo, zwrócił uwagę na możliwość aplikowania o środki 
pomocowe z różnych programów unijnych i krajowych, które mogą wesprzeć realizację tego 
projektu. Podkreślił znaczenie pozyskiwania funduszy zewnętrznych, które mogą znacznie 
zmniejszyć koszty inwestycji, a także przyspieszyć jej realizację. 

Po dyskusji opinia komisji: 

 Głosowano w sprawie: 

Pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy Brzesko do roku 2030.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

Ad. 3. Informacja na temat uwag wniesionych  do protokołu komisji z posiedzenia odbytego  

w dniu 20 listopada 2024 r. 

 Protokół z posiedzenia komisji został przyjęty , bez żadnych uwag ze strony członków komisji. 

Ad. 4. Analiza projektu Budżetu Gminy Brzesko na rok 2025 oraz Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Brzesko na lata 2025-2041 . 

Skarbnik Gminy Brzesko Celina Łanocha, podczas omawiania punktu Ad. 4, przedstawiła szczegółową 

analizę projektu Budżetu Gminy Brzesko na rok 2025 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Brzesko na lata 2025-2041. Skarbnik zaznaczyła, że projekt budżetu został opracowany z uwzględnieniem 

wszystkich planowanych dochodów i wydatków, a także z myślą o realizacji kluczowych inwestycji i zadań, 

które mają na celu poprawę infrastruktury gminnej oraz jakość życia mieszkańców. Omówiła również 

prognozy dochodów i wydatków na kolejne lata, wskazując na stabilność finansową gminy oraz 

zaplanowane źródła finansowania inwestycji. Skarbnik podkreśliła, że Wieloletnia Prognoza Finansowa 

stanowi fundament do podejmowania decyzji dotyczących długoterminowego rozwoju gminy, a także 

zapewnia odpowiednią elastyczność w dostosowywaniu wydatków do zmieniających się potrzeb. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach, przedstawiając punkt Ad. 4, wyraził swoje uznanie dla pracy włożonej 

w opracowanie projektu Budżetu Gminy Brzesko na rok 2025 oraz Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Brzesko na lata 2025-2041. Podkreślił, że projekt budżetu jest wynikiem szczegółowych analiz  

i konsultacji, a jego celem jest zapewnienie stabilności finansowej gminy przy jednoczesnym realizowaniu 

priorytetowych inwestycji i zadań, które przyczynią się do rozwoju gminy i poprawy jakości życia jej 

mieszkańców. Burmistrz zaznaczył, że w projekcie uwzględniono zarówno potrzeby infrastrukturalne, jak i 
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społeczne, a także zaplanowano środki na kluczowe inwestycje, które będą realizowane w najbliższych 

latach. Podkreślił również znaczenie Wieloletniej Prognozy Finansowej, która stanowi nie tylko narzędzie 

do planowania długoterminowego, ale także gwarantuje elastyczność w reagowaniu na zmieniające się 

warunki finansowe. Na zakończenie, Burmistrz zapewnił, że projekt budżetu i prognoza finansowa zostały 

przygotowane w sposób transparentny i odpowiedzialny, z myślą o zrównoważonym rozwoju gminy 

Brzesko. 

W dyskusji głos zabrała Radna Agnieszka Mastalska – Sowa - w związku z planowaną emisją obligacji 

gminnych, chciałby uzyskać kilka istotnych informacji na ten temat, wskazała czego dot.  

Skarbnik Celina Łanocha wyjaśniła, że emisja obligacji stanowi jedno z narzędzi finansowych, które 

pozwala naszej gminie pozyskać niezbędne środki na realizację zaplanowanych inwestycji oraz innych 

ważnych zadań, które mają na celu poprawę infrastruktury i jakości życia mieszkańców. Dzięki obligacjom, 

gmina może pozyskać kapitał w sposób elastyczny i długoterminowy, co umożliwia rozłożenie kosztów 

realizacji dużych projektów na wiele lat. Podkreśliła, że emisja obligacji gminnych wiąże się  

z odpowiedzialnym podejściem do finansów publicznych, ponieważ środki pozyskane z ich sprzedaży będą 

przeznaczone wyłącznie na cele inwestycyjne, a spłata obligacji będzie odbywała się w sposób 

zaplanowany, zgodnie z wcześniej ustalonym harmonogramem. Celem  gminy jest zapewnienie dalszego 

jej rozwoju , a emisja obligacji stanowi jedną z kluczowych metod pozyskania funduszy na realizację tych  

celów, przy jednoczesnym dbaniu o stabilność finansową gminy w długim okresie. 

Po dyskusji opinia komisji: 

 Głosowano w sprawie: 

projektu Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na 2025 rok (BiF) 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka 

BRAK GŁOSU (1) 

Bogusław Sambor 

  

 Głosowano w sprawie: 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 2025-2041  .(BiF) 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (4) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka 

BRAK GŁOSU (1) 

Bogusław Sambor 

 Ad. 5. Analiza propozycji planu pracy Rady Miejskiej na rok 2025. 

Plan pracy Rady Miejskiej został przyjęty przez Komisję, bez żadnych uwag ani zastrzeżeń ze strony 

radnych. Wszystkie zaplanowane punkty zostały uznane za odpowiednie i zgodne z potrzebami naszej 

gminy, co świadczy o wspólnym zaangażowaniu i dążeniu do efektywnego realizowania priorytetowych 

zadań w nadchodzącym okresie. 

 Głosowano w sprawie: 

przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej na rok 2025. (BiF) 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka 

BRAK GŁOSU (1) 

Bogusław Sambor 

  

Ad. 6.  Sprawy bieżące i wolne wnioski - w tym opiniowanie projektów uchwał, rozpatrywanie 

wniosków i pism skierowanych do komisji. 

Skarbnik Gminy Celina Łanocha szczegółowo omówiła projekty uchwał w sprawach objętych porządkiem 

obrad. Po przedstawieniu wszystkich istotnych informacji, radni nie wnieśli żadnych uwag ani zastrzeżeń 

do zaprezentowanych projektów. 

 Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na 2024 r. Komisja BiF 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 
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 Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr LXX/525/2023 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 27 grudnia 2023 r. w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brzesko na lata 2024 - 2041;  Komisja BiF 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Seweryn Kozub, Anna Lubowiecka, Bogusław Sambor 

 Komisja zapoznała się z zawiadomieniem Burmistrza Brzeska o zbyciu nieruchomości   

w drodze bezprzetargowej, według pisma znak: GM.6840.4.2024.ESK. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Barbara Borowiecka – Jako radna, odczytała pismo, które otrzymała od mieszkanki ulicy 

Wiejskiej Pani LG, dotyczące budowy drogi oraz chodnika przy tej ulicy. Mieszkanka wyraża w nim 

zaniepokojenie obecnym stanem infrastruktury i apeluje o pilne podjęcie działań w celu poprawy 

bezpieczeństwa i komfortu poruszania się po tej drodze. Przypomniała również, że jako 

przewodnicząca Zarządu Osiedla Kopaliny Jagiełły, składała wniosek do projektu budżetu gminy 

w tej sprawie, wskazując na konieczność uwzględnienia budowy drogi i chodnika w planach 

inwestycyjnych – przytoczyła treść złożonego wniosku. W treści wniosku zwróciła uwagę na 

rosnące potrzeby mieszkańców i ich oczekiwania dotyczące poprawy infrastruktury w tej części 

naszej gminy, co ma kluczowe znaczenie zarówno dla bezpieczeństwa, jak i komfortu codziennego 

życia. Liczy na pozytywne rozpatrzenie  jej wniosku oraz wniosku Mieszkańców i uwzględnienie 

go w planach budżetowych gminy w najbliższym czasie. Temat tej budowy był wielokrotnie 

podnoszony i Radni mają taką wiedzę jakiej części miasta dotyczy. 

 
Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach, odpowiedział radnej iż w tym momencie wskazane przez 

Mieszkańców oraz Radną Borowiecką zadanie jest niewykonalne , przybliżył  jakie wykonano prace 

przygotowawcze przez samorząd by zadnie mogło zostać zrealizowane. Największy problem dotyczy 

uregulowania spraw własnościowych gruntu pod chodnik i poszerzenie drogi.  

 

Ad. 7. Zamknięcie posiedzenia komisji. 

Przewodnicząca Komisji Anna Lubowiecka podziękowała za owocną i merytoryczną dyskusję, 

która miała miejsce podczas dzisiejszego posiedzenia.  
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Podziękowała wszystkim za obecność i aktywność. Życzyła spokojnych Świąt Bożego Narodzenia 

i do zobaczenia na kolejnych posiedzeniach. 

Nagranie z posiedzenia komisji znajduje się w  aktach komisji - zostało przekazane do biura rady. 

 

Przewodnicząc Komisji Budżetu i Finansów  

Rada Miejska w Brzesku 

                                                                    (-)  Anna Lubowiecka  

 

Przygotowała: Marta Kółkowska 


